



Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 16.04.2024 kl 19.00-22.15 hos Torkild

- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg.

Deltagere: Torkild Salling, Morten Rasmussen, Aske Brandtoft, Nicolai Löwenstein, Bjarne Rasmussen, Kai S. Munk (ref)

Deltager via Teams: ingen

Afbud: Nicolai Brondt

Dagsorden:

1. Opfølgning på referat af 07.02.2024
 - a. Ingen kommentarer
2. Økonomi
 - a. Regnskab
 - i. Underskrevet af bestyrelse og godkendt af revisor.
 - ii. Vi havde afsat 40.000kr til holdskak i 2024, denne hensættelse er nu indfriet, og udgifterne til Ligaholdet afsluttet ifm hensættelsen..
 - iii. Kassereren har afregnet de fleste af udgifterne til Ligaholdet i Q1, mangler kun vores sydlige deltagere.
 - b. Vi har modtaget medlemstilskud fra kommunen. Vi søger også om tilskud til træner/lederuddannelse.
3. Generalforsamling 23. april kl 18.30
 - a. Indkaldelse skal foretages, og der skal bestilles smørrebrød mm. – Kai
 - b. Valg af bestyrelsesmedlemmer
 - i. På valg er Kassereren og 2 bestyrelsesmedlemmer. (Kai Munk, Aske Brandtoft som erstattede Claus Q der trådte ud i "utide", Nicolai Løwenstein som erstattede Jonas Larsen der trådte ud i "utide").
 - ii. Kai og Nicolai er villige til genvalg, medens Aske desværre må melde fra. Aske tilbyder at hjælpe til når det er muligt.
 - iii. Morten ønsker at udtræde af bestyrelsen da der er familieforøgelse på vej.
 - iv. Hvem har vi til erstatning herfor ?
 1. Bestyrelsen vil forhøre sig blandt medlemmerne.
 - v. Morten vil fortsat tilbyde at tage sig af
 1. - Hjemmesiden
 2. - Medlemskartotek, det tekniske
 3. - Google drev
 4. - Turneringsoprettelser
 - c. Valg af revisor og suppleanter
 - i. Revisor Bjarne Tornbjerg har vi desværre mistet. Revisorsuppleant Peer Jespersen er villig til at træde i stedet.
 - ii. Vi skal have valgt en revisorsuppleant.
 - iii. Suppleanterne Bjarne B Rasmussen og Nicolai Brondt er villige til genvalg.



SKANDERBORG SKAKKLUB

- d. Forslag til vedtægtsændringer.
 - i. Bestyrelsen foreslår nogle vedtægtsændringer for at tilpasse vedtægterne til nutidens krav fra det offentlige og bankerne.
 - ii. Ændringer til vedtægterne skal udsendes sammen med indkaldelsen. - Kai Vedtægtsændringer skal godkendes af mindst 50% af klubbens A- medlemmer og mindst 2/3 af de fremmødte A-medlemmer skal stemme for forslaget.
4. Bestyrelsesarrangement en lørdag
 - a. Dette arrangement vil vi afholde når den nye bestyrelse er på plads efter generalforsamlingen.
5. 2. holdet spille om søndagen
 - a. Morten havde fremsendt oplæg hertil til 6.hk generalforsamling hvor Torkild deltog.
 - b. Torkild deltog på Generalforsamlingen og refererede herfra:
 - i. Vi fik vedtaget at øverste gruppe i 6. HK 's holdturnering spiller om søndagen. Dog kan der måske blive tale om at de klubber der ikke har adgang til lokaler om søndagen kan anmode om at flytte kampen til deres klubaften når de spiller på hjemmebane. – 6.hk skal nu fastlægge reglerne.
 - ii. DSU arbejder med at dem der er medlem af en klub, også skal være medlem af DSU – det er vi imod. Det må være DSU opgave at tiltrække medlemmerne.
 - c. Træning af 2. holdet skal der være fast udgangspunkt og ad hoc datosætning. Når kalenderen for næste år er klar, så tilpasser vi det ind i det med fx sidste eller første tirsdag i måneden
6. Ligaholdet
 - a. Ligaholdet blev Danmarksmestre, og er blevet fremhævet flere steder, bl.a i Skanderborg Lokalavisen. DM pokalen har vi nu, og den skal graves, også med vinderen fra sidste år. Kai aftaler det formelle med Poul Guldbæk.
 - b. Bestyrelsen vil invitere Allan Andersen med til et bestyrelsesmøde, således han kan være med til at planlægge den kommende sæson for ligaholdet.
7. Julefrokost

Denne er fastlagt til lørdag den 30. november kl 18.30 i klubbens lokaler. Nicolai og Heidi tilbyder at stå for det, ligesom sidste år. De sørger også for at der er et par unge mennesker der kan hjælpe med opdækning og oprydning.
8. Skanderborg Skakskole
 - a. Lars Husted er ved at finde ud af om der kan stilles et juniorhold til pokalturneringen.
 - b. Efter sommerferien vil vi forsøge at reklamere på Facebook.
 - c. Der er ved at blive arrangeret sommerskak i uge 27 i Kulturhuset.
 - d. Bjarne snakker med Lars Husted omkring muligheder for udvikling af børneskakken til børnene.
9. Registrering af juniorer i vores kartotek
 - a. Kassereren har udfordringer med den nuværende registrering, hvorfor det blev aftalt at Morten skulle kigge ind i hvordan dette kunne løses. – Morten omdøber Skoleskak til Juniorer og gør dem synlige på hjemmesiden med et J. Kai skal tilsikre at de må vises med mail og tlf nr.
10. Jubilæums skrift



SKANDERBORG SKAKKLUB

- a. Claus er i gang med at opbygge vores Jubilæums skrift. Vi foreslår til bestyrelsen at det laves som et dokument (pdf) til vores hjemmeside, ligesom Asger J. Andersens beskrivelse af Skakklubbens historie. Vi anbefaler at der anvendes max 10.000kr i alt herpå.
Dokumentet bør ikke være meget over 20 til 30 sider.
11. Walthers
 - a. Der var ikke så mange til det første arrangement. Det foregår den sidste lørdag i måneden og det er kl 11-15, så prøv at mød op.
12. GM turnering 2024
 - a. Denne er besluttet og lagt i kalenderen. Datoerne er fra den 17.-25. august.
 - b. Skal vi arrangere det sammen med Spingeren i Kolding, eller først til næste år ? - Ikke i år; de har travlt med deres store arrangement som forløber her den 12-14 april (Sonflow). Men til næste år kan det være interessant. Koncept skal afstemmes og et møde aftales herom senere.
 - c. Vi har problemer med lokalerne i Kulturhuset, så vi overvejer at besøge FLOK på Sølund og VIP lokalet på Morten Børup Hallen. Torkild og Kai undersøger.
 - d. De sidste runder afvikles som sædvanligt på Morten Børup Skolen sammen med EMT-en.
13. EMT turneringen 2024 23/8-25/8
 - a. Turneringen er lagt på hjemmesiden i kalenderen.
 - b. Den skal oprettes på Skak.dk. Indholdet skal vi lige afstemme. Vi havde fået input hertil fra Morten..
 - c. Det blev foreslået at betænkningstiden ændres til 90 min. til 40 træk, derefter 15 min. plus opsparat tid til resten af partiet med 30 sek.
 - d. Det blev besluttet at tidlig tilmelding koster 250kr, medens sen tilmelding koster 350kr.
 - e. Det blev besluttet at indføre, at tilmelding først at gyldig når indskuddet er betalt.
14. Pokalturnering i Skanderborg den 18. april kl 19.00
 - a. Vi skal afholde kvalifikation til pokalskak på torsdag; der bliver 4 hold, så der skal nok spilles 3 runder, med 20 minutter til hver spiller.
 - b. Torkild sørger for nøgle.
 - c. Morten undersøger turneringsleder.
 - d. Bjarne bestiller ostemadder
15. Turneringsledere
 - a. Vi vil opfordre til at man melder sig til uddannelse som turneringsleder, klubben betaler for omkostningerne. Hvis du er interesseret, så henvend dig til bestyrelsen.
16. Europacuppen den 19.-27. oktober 2024
 - a. Deadline er 30. april
 - b. Det forgår i Serbien.
 - c. Der skal være 6 spillere og 2 reserver.
 - d. Det koster 100€ per person for deltagelse. Overnatninger koster 65€ i dobbeltværelse med fuld forplejning. – Altså ca 10.000kr per person.
 - e. Hvis klubben kan stille 8 spillere (inklusive holdleder), vil klubben give et tilskud på 5.000kr per deltager.
 - f. Nicolai Löwenstein vil undersøge interessen.
17. Emneaften om Bent Larsen
 - a. Var det en ide at få Løfberg eller Per Andreasen til en emneaften om Bent Larsen, nu hvor den nye bog er udkommet på Løfbergs forlag.



SKANDERBORG SKAKKLUB

- b. Bestyrelsen vil overveje et tidspunkt efter sommerferien, og omfanget.

18. Eventuelt

- a. Multiparken i Skanderborg forventes færdig til juni (efter planen). Når de er færdige, vil skakklubben jo gerne derned og snakke med dem om hvordan skakklubben kan få noget stillet op her. Måske i samarbejde med produktionsskolen. Åbningsdagen er sat til den 21/6 foreløbigt. Torkild og Kai kigger derned.
- b. Bykampen mod Silkeborg, hvor der spilles konsultationsskak, skal igen afvikles i år. Aske har tilbudt at stå herfor. – Aske afventer Silkeborgs forslag til datoer.

19. Næste møde

- a. Aftales af den nye bestyrelse.